

# Referat

Perioden 2022-2024

Møte nr: 17

**Styre:** Seksjonsstyret Sportsdans

**Dato:** 03-01.2024

**Tidspunkt:** KL 19 - 21

**Sted:** Teams

**Innkalling:** Jan Tore Jacobsen (JT), Hilde Kristiansen (HK), Johnny Olesen (JO), Siv Fjellmo-Grøndahl (SF) Andreas Trondal (AT), Frøydis Vangsnes (FV), Halvor Owren (Admin)

**Frafall:** Inger-Lise Husebø Lenning (IL),

Saks nr. / år	Hva saken gjelder / vedtak	Kommentarer:
	<p><a href="#">AGENDA</a></p> <p><b>1 Åpning</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Godkjenning av innkalling og referat 016</li><li>Saker til eventuelt.</li><li>Inhabilitet i forhold til saker på sakslisten</li></ul> <p><b>2 Representasjonsuttak - for protokoll fra styreveggen</b></p> <p><b>3 Digitale styrevedtak - for protokoll fra styreveggen</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>SAK 151_22/24 Resultat Vi danser Julen inn 2023 SoMe Konkurransen</li></ul> <p><b>4 Oppdatering (WDSF, NIF, ND, Regionene, Strategiplan)</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>Oppdatering fra Admin - Halvor</li></ul>	<p><b>Vedtak:</b> godkjent <b>Vedtak:</b> ingen <b>Vedtak:</b> ingen</p> <p><b>Vedtak:</b> Ingen</p> <p><b>Vedtak:</b> vedtatt</p>

	<b>5 Økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Ingen</li></ul>	
<b>Admin info:</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Ny Thon Hotell avtale signert med bookingkode oppdatert på web</li><li>Rebekka ser på prosessen vedr uttak</li><li>Stine Negård har begynt i stillingen som konkurranse ansvarlig</li></ul> KL 19.26 Admin forlot møtet.	Ved Halvor Owren
<b>Sak 141_22/24</b>	<b>Hvordan løfte arrangements kvaliteten på konkurransene - [STEMMESAK]</b>  Fortsettelse fra SD 015+016  <b>Bakgrunn:</b> Arrangørklubbene sliter økonomisk for å få et arrangement til å gå rundt som gjør at kvaliteten på arrangementene varierer veldig. Danserne velger ikke delta fordi konkurransene ikke er inspirerende som gjør at det er få par i flere av klassene. Dette har medført stort press på dispensasjon søknader om opprykk, men når i elite om en ikke har sjans til å vinne (ref diskusjonen Årets Talenter) skal man ikke delta.  Vi er inne i en ond sirkel som må endres dersom vi skal skape vekst både i mengde og kvalitet. Hva kan vi som seksjon gjøre og legge til rette for å få til en holdnings endring? Vi trenger en konkret plan som Jan Tore kan presentere til HS dersom dette kreves økonomisk investering.  <b>Tilbakemelding fra SD 015:</b> Det er diskutert rundt kostnader på konkurransen og motivasjon for parene for å gjøre deltakelse attraktivt. Det oppleves i stor grad at NS arrangeres på en god måte av arrangørklubbene, og at arrangementenes kvalitet i dag ikke er avgjørende for om parene stiller.  Det er store summer som brukes på pokaler og styret ønsker å endre på denne premieringen med bakgrunn i kostnad, miljø og nytteverdi.	<b>Vedtak:</b> <u>Utsatt</u> da Gruppe 5 vil diskutere dette ytterligere og fremme forslag på SD018

	<p>Det er mange par som ikke har interesse av pokaler og at disse derfor i stor grad blir donert bort eller kastet. Ønskelig å benytte pokaler/medaljer i NM og NS finalen, men i de resterende NS ses på en annen og mer attraktiv løsning.</p> <p>I klassene elite og konkurranse fra aldersgruppene junior og oppover får paret tildelt en pengesum i stedet for pokal. Det er ønskelig å lage et system hvor seksjonen har oversikt over parenes premiegevinst og at de mot innsending av utlegg for eksempel til reise/opphold i forbindelse med trening/konkurranse, eller utgifter til trening/PT/dansesko kan få disse utbetalt en eller to ganger i året. Sum må regnes ut.</p> <p><b>Forslag til endring etter vedtatt budsjett per SD 016: - [STEMMESAK]</b></p> <p>SF fremmer forslag for evaluering og vedtak basert på avsatte økonomiske midler og med bærekraft som mål.</p>	
Sak 142_22/24	<p><b>Hvordan løfte kvaliteten på kommunikasjon og markedsføring</b> Flyttet fra SD 015 Arbeidsgruppe nedsettes, fremmer forslag i møte 017 i januar 2024.</p> <p><b>Bakgrunn:</b> Vi har en klar MarCom strategi som ble laget i 2020 for perioden 2020-2028 mhht valg av kanaler basert på begrenset budsjett. Vi har store utfordringer sette denne strategien ut i live og vi kan ikke se solid avkastning med medlemsvekst med profileringen som gjøres.</p> <p>Hva må endres? Hvor går veien videre? Hva er vår oppgave ovenfor klubbene?</p>	<p><b>Vedtak: UTSATT - Gruppe 1 gjennomfører samarbeids og strategi møte, forslag fremmes i SD 018_22-24</b></p>
Sak 143_22/24	<p><b>Hvordan løse de økonomiske utfordringer?</b> Flyttet fra SD 015 Arbeidsgruppe nedsettes, fremmer forslag i møte 017 i januar 2024.</p>	

	<p><b>Bakgrunn:</b> Med NIF/KUD post 2 og 3 midler som eneste økonomiske bidrag til drift som er basert på antall medlemmer står vi ovenfor en stor utfordring i 2024 tildelingen da i % de andre seksjonene har vokst langt mer enn sportsdans som betyr at potten blir mindre. Vi vil heller ikke i 2024 få tildelt post 4 (toppidretts midler) da vi ikke har medaljer i VM/EM voksen klasse, ei er vi en OL gren som gjør at vi må fordele post 3 (frie midler) til å dekke både topp og utvikling av konkurranse virksomheten. Post 2 (bredde) vil komme helt an på resultatet av bredde søknaden og tildelingen AU gjør 24 november.</p> <p>Utfordringene er at klubber og utøvere har ingen forståelse for hvor liten økonomi vi faktisk har, og for at vi skal kunne vokse må vi investere. Hvordan kan vi løse denne økonomiske utfordringen? Hva har vi av muligheter utenfor ND/NIF/KUD?</p>	<p><b>Forslag:</b> <b>HK fremmet forslag om resultatbasert sponsoransvarlig som lønnes av provisjon.</b></p> <p><b>SF fremmet forslag om prosjektansvarlig innad i seksjon som følger opp tilskudd og støtteordninger.</b></p> <p><i>Kan Admin ha en Sponsoransvarlig i 10% stil</i></p>
<p><b>Sak 152_22/24</b></p>	<p><b>- Kvartalsmøte med Regioner &amp; Klubber</b></p> <p>Fra SD 015</p> <p>Styret ser behov for et møte med klubbene med obligatorisk fremmøte. I møtet er det nødvendig med innspill fra alle klubbene.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Hvilke konkrete tiltak gjør hver enkelt klubb i dag for rekruttering og medlemsvekst, og hva som fungerer?</li><li>• Hva gjør klubbene av tiltak for å beholde medlemmer?</li></ul> <p>Hensikten er at klubbene får mulighet til å lære av hverandre og dele kunnskap og erfaringer.</p> <p>Hva skal gjøres annerledes enn tidligere kvartalsmøter?</p> <p>Hvem har ansvar for innhold og struktur?</p> <p>Hvem tar ansvar for at klubbene deltar?</p>	<p><b>Vedtak:</b> Gruppe 3 &amp; 4 vil sammen diskutere videre fremdrift. Forslag om å gjennomføre kvartalsmøte etter 01.mars 24 for å presentere Bla <b>NDA</b> samt etter 01. okt. 24 2 kvartalsmøter årlig bør holde.</p>

SAK 153_22/24	<b>HND Del 1</b>  <b>1.1</b> 0-5 år - hodestøtte per medlem i Samordnet Rapportering kr200 per pers <b>1.2</b> 6-8 år SFO Satellitt - satellittklubb i et lokalmiljø der det ikke er sportsdans i samarbeid med en skole, klubb og trener(e)	<b>Vedtak:</b> Gruppe 3 vil utarbeide forslag basert på malene som er opplastet i teams
SAK 154_22/24	<b>HND Del 2</b>  <b>2.1</b> Bredde ut til klubb - workshop og show sammen med en regional konkurranse <b>2.2</b> Rekrutten - regional konkurranse dagen etter/før en nasjonal konkurranse <b>2.3</b> 'Drømmefanger' -regional konkurranse på kryss av grener	<b>Vedtak:</b> Gruppe 3 vil utarbeide forslag basert på malene som er opplastet i teams
Sak 155_22/24	<b>NDA Storsamling - [STEMMESAK]</b>  <b>Bakgrunn:</b> Det har tidligere blitt vedtatt at NDA konseptet må som ble lansert som pilot prosjekt i 2020 må revideres og tilpasses dagens behov. Budsjett tildelingen 2024 ga Avd 30 begrensede midler fra KUD/NIF slik at det må gjøres en kombinasjonsløsning mellom 1) HND bredde ut i klubb workshop tilknyttet regionale konkurranser for mangfold og 2) Storsamling tilspisset et høyere nivå opp til landslag.  <b>Forslag:</b> Lage en storsamling 23-25 august (om 3 dager er nok) tilknyttet NDs Trener & Dommerseminar som finner sted 24 & 25 august på Lillestrøm. Ved å samkjøre de to arrangementene vil vi både økonomisk og bærekraftig kunne finne en bedre løsning.  Nedsette en arbeidsgruppe bestående av representanter fra Seksjonsstyret og Faggruppa som får i oppdrag å levere begge arrangementene på vegne av Sportsdans seksjonen. Invitasjon med informasjon om lærerkrefter må publiseres senest 1. mars 2024.	<b>Vedtak:</b> vedtatt, arbeidsgruppe fastsettes på SD018_22/24

<b>Sak 156_22/24</b>	<b>Mandat Dommerkomiteen - [STEMMESAK]</b>  <b>Bakgrunn:</b> Basert på sak 146_22/24 ble det fattet vedtak at gjeldende Mandat for Dommerkomiteen burde oppdateres til å inkludere et avsnitt om roller og rollefordeling for å fjerne enhver tvil hva Seksjonsstyret ønsker fra komiteens 3 medlemmer.  <b>Forsalg:</b> Se forslag til tekst i revidert dokument	<b>Vedtak:</b> <i>Enstemmig vedtatt Se <a href="#">link</a> for dokument</i>
<b>Sak 157_22/24</b>	<b>Konkurransereglementet</b>  <b>Bakgrunn:</b> Gjennom 2023 har medlemmer av Seksjonsstyret kommet med innspill om at konkurransereglementet må igjen endres.  Per dags dato er det ikke blitt løftet formelle saker eller innspill til konkrete endringer i reglementet foruten en definisjons klargjøring i punkt 12 av reglementet. Innspill sendt til Lovutvalget som sendte saken i retur til Seksjonsstyret da det var utenfor deres ansvarsområde.  <b>Forsalg:</b> Da de innspill som har kommet dreier seg om tolkninger og definisjoner (kommunikasjon & forståelse) lage en video serie som tar for seg kapittel for kapittel av regelverket. Publisere videoene for deretter sette opp et informasjonsmøte for Q&A, men kreves at deltagerne har gjort seg kjent med materialet på forhånd.	<b>Vedtak:</b> <i>Gruppe 5 utarbeider et endringsforslag som evalueres av styret lia Høsten 24 som deretter oversendes lovverks gruppen (gruppe 7) for kontroll. Forslaget må således godkjennes av HS før det kan tre ikraft 01.01.25</i>
	<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Møtet avsluttet kl 21.17</b></li></ul>	